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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 24.05.2016 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih vseh 15 
članov občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Tibor 
CIGUT, Damjan FICKO, Oto FLISAR, Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel 
KOLMAN, Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Viktor OBAL, Franc PERTOCI, Ernest SERDT in 
Danijel KOLMAN. Član občinskega sveta Franc KNAUS je bil odsoten v času od 20.27 do 21.33 ure. 
 
OSTALI PRISOTNI: 
Jasna HORVAT    - direktorica PiŠK Murska Sobota 
Ivan ZAJC    - direktor Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota 
Tomaž PAJNHART   - predstavnik Zdravstvenega doma Murska Sobota 
Drago DERVARIČ   - direktor Saubermacher & Komunala d.o.o. Murska Sobota 
Marina CIGUT    - računovodkinja Centra za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
Damir JOŠAR    - vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva 
Sonja ROŠER    - ravnateljica OŠ Tišina 
Stanko ČEPNJAK   - kandidat za ravnatelja OŠ Tišina 
Zoran KOS    - kandidat za ravnatelja OŠ Tišina 
Alenka KUHAR    - kandidatka za ravnatelja OŠ Tišina 
Vanda SOBOČAN   - kandidatka za ravnatelja OŠ Tišina 
Aleksandra KAROLI   - predsednica odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - direktorica občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Timotej Milanov    - predstavnik medijev 
Andreja RIBAŠ    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 15. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Ivan HORVAT in Ernest SERDT. 
 
Podan je bil naslednji predlog: 
 
Ernest SERDT je predlagal umik 13. točke dnevnega reda (Predlog Sklepa v zvezi z Novelo Zakona o 
davčnem potrjevanju računov). 
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Nadaljnjih prijav  k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta niso (15 prisotnih, ZA = 4, PROTI = 9) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 140: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE IZ DNEVNEGA REDA UMAKNE TOČKA 13. 
(PREDLOG SKLEPA V ZVEZI Z NOVELO ZAKONA O DAVČNEM POTRJEVANJU RAČUNOV).  
Sklep ni bil sprejet. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so soglasno ( 15 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 15. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 15. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 14. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 14. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Mnenje lokalne skupnosti v zvezi z imenovanjem ravnatelja OŠ Tišina 
6. Predlog Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles 

občinskega sveta ter članov drugih občinskih organov Občine Tišina (uradno prečiščeno besedilo) 
7. Predlog Pravilnika o enkratni denarni pomoči Občine Tišina ob rojstvu otroka (uradno prečiščeno 

besedilo)  
8. Seznanitev in obravnava poročil o delu v letu 2015: 

- Pokrajinska in študijska knjižnica Murska Sobota 
- Javni zavod Pomurske lekarne Murska Sobota 
- Zdravstveni dom Murska Sobota 
- Saubermacher Komunala d.o.o. Murska Sobota 
- Center za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
- Medobčinska inšpekcija in redarstvo  
- Osnovna šola Tišina (poročilo, analiza finančnega poslovanja, poročilo članov sveta zavoda) 
- Uredniški odbor občine Tišina 
- Ostala mnenja odborov na poročila, ki so jih obravnavali iz svoje delovne pristojnosti 

9. Letno poročilo o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2015  
10. Poročilo o vodovarstvenih pasovih v občini Tišina  
11. Sklep o podelitvi občinskih priznanj občine Tišina za leto 2015  
12. Sklep o podelitvi športnih priznanj občine Tišina za leto 2015  
13. Predlog Sklepa v zvezi z Novelo Zakona o davčnem potrjevanju računov  
14. Stališča občinskega sveta do pripomb v času javne razgrnitve na spremembe in dopolnitve Občinskega 

prostorskega načrta občine Tišina  
15. Tekoča problematika 
16. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo zapisnik 14. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
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S K L E P št. 141: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 14.04.2016 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 14. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 14. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
MNENJE LOKALNE SKUPNOSTI V ZVEZI Z IMENOVANJEM RAVNATELJA OŠ TIŠINA 
 
ŽUPAN je uvodoma predstavil dogajanje pri tej točki in sicer, da bo predstavitev posameznega kandidata 
trajala 5 min in bo potekala po abecednem vrstnem redu kandidatov. Po predstavitvi bodo sledila 
vprašanja posameznemu kandidatu na katera bodo kandidati sproti podali odgovore. Po sami predstavitvi 
in podaji odgovorov bo sledil odmor v katerem se bo sestala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. Župan je predlagal, da se v skladu s poslovnikom izvede tajno glasovanje. 
 
V nadaljevanju je podal obrazložitev predsednik komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja g. 
Tibor CIGUT. 
 
Sledile so predstavitve posameznega kandidata za ravnatelja OŠ Tišina. 
 
Prvi kandidat za ravnatelja, ki je podal svojo obrazložitev je bil g. Stanko ČERPNJAK. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Slavko CENER, Tibor CIGUT, Franc KNAUS in župan Franc 
HORVAT. Odgovore na vprašanja je podal g. Stanko ČERPNJAK. 
 
Kandidatka ga. Simona FARTEK se seje občinskega sveta ni udeležila.  
 
Naslednji kandidat, ki je podal svojo obrazložitev je bil g. Zoran KOS. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, Milan KAROLI, Viktor OBAL in župan Franc 
HORVAT. Odgovore na vprašanja je podal g. Zoran KOS. 
 
V nadaljevanju je sledila predstavitev kandidatke ga. Alenke KUHAR. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Ernest SERDT, Slavko CENER, Franc KNAUS, Tibor CIGUT, Danijel KOLMAN, Vinko 
GAJŠT, Viktor OBAL in Milan KAROLI. Odgovore na vprašanja je podala ga. Alenka KUHAR.  
 
Sledila je predstavitev kandidatke ga. Vande SOBOČAN.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
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V razpravi so sodelovali: Franc KNAUS, Ernest SERDT, Vinko GAJŠT in Danijel KOLMAN. Odgovore na 
vprašanja je podala ga. Vanda SOBOČAN.  
 
Sledil je odmor z namenom, da Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pripravi mnenje k 
imenovanju ravnatelja OŠ Tišina. 
 
Tibor Cigut, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je povedal, da daje 
komisija pozitivno mnenje kandidatki za ravnatelja OŠ Tišina ga. Vandi Sobočan. 
 
V nadaljevanju je župan podal predlog, da se o izbiri kandidata glasuje tajno. 
 
Član občinskega sveta Saško Kuhar se je odpovedal glasovanju zaradi navzkrižja interesov. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 142: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE V ZVEZI Z IMENOVANJEM RAVNATELJA OŠ 
TIŠINA IZVEDE TAJNO GLASOVANJE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi v zvezi z imenovanjem komisije za tajno glasovanje. 
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Tibor CIGUT, Franc KNAUS, Viktor OBAL, Ernest Serdt in Milan 
KAROLI.  
 
Podani so bili naslednji predlogi: 
 
Danijel KOLMAN je predlagal, da se v komisijo za tajno glasovanje imenujeta Tibor CIGUT in Franc KNAUS.  
 
Milan KAROLI je predlagal, da se v komisijo za tajno glasovanje imenujeta Tibor CIGUT in Vinko GAJŠT. 
 
Ernest SERDT predlaga, da se v komisijo za tajno glasovanje imenujeta Viktor OBAL in Tibor CIGUT. 
 
Franc NAUS je odstopil od imenovanja, Danijel KOLMAN pa je podal umik predloga za imenovanje 
komisije.  
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predloga sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 143: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE V KOMISJO ZA TAJNO GLASOVANJE V ZVEZI Z 
IMENOVANJEM RAVNATELJA OŠ TIŠINA IMENUJE TIBOR CIGUT. 
Sklep je bil sprejet soglasno.  
 
Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 10) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 144: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE V KOMISJO ZA TAJNO GLASOVANJE V ZVEZI Z 
IMENOVANJEM RAVNATELJA OŠ TIŠINA IMENUJE VINKO GAJŠT. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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Sledilo je tajno glasovanje.  
 
V nadaljevanju seje je župan podal poročilo o izidu glasovanja. Komisija je ugotovila, da je glasovalo 14 
članov občinskega sveta, ker se je član občinskega sveta Saško Kuhar odpovedal glasovanju zaradi 
navzkrižja interesov. Kandidati so prejeli naslednje število glasov: kandidatka Alenka Kuhar je prejela 5 
glasov, kandidatka Vanda Sobočan je prejela 9 glasov.  

 
S K L E P št. 145: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA DAJE POZITIVNO MNENJE V ZVEZI Z IMENOVANJEM RAVNATELJA OŠ 
TIŠINA GOSPE VANDI SOBOČAN.  
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG PRAVILNIKA O PLAČAH IN DRUGIH PREJEMKIH OBČINSKIH FUNKCIONARJEV IN ČLANOV 
DELOVNIH TELES OBČINSKEGA SVETA TER ČLANOV DRUGIH OBČINSKIH ORGANOV OBČINE TIŠINA 
(URADNO PREČIŠČENO BESEDILO) 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog 
Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega sveta 
ter članov drugih občinskih organov Občine Tišina (uradno prečiščeno besedilo). Mnenja je, da je predlog 
Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih funkcionarjev in članov delovnih teles občinskega sveta 
ter članov drugih občinskih organov Občine Tišina (uradno prečiščeno besedilo) pripravljen skladno z 
veljavno zakonodajo in kot tak primeren za potrditev. 
 
ŽUPAN je povedal, da  v skladu s tretjim odstavkom 88. člena poslovnika občinskega sveta Uradno 
prečiščeno besedilo določi svet z glasovanjem brez razprave. 
 
V nadaljevanju je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, 
ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 146: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PRAVILNIK O PLAČAH IN DRUGIH PREJEMKIH OBČINSKIH 
FUNKCIONARJEV IN ČLANOV DELOVNIH TELES OBČINSKEGA SVETA TER ČLANOV DRUGIH OBČINSKIH 
ORGANOV OBČINE TIŠINA (URADNO PREČIŠČENO BESEDILO). 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREDLOG PRAVILNIKA O ENKRATNI DENARNI POMOČI OBČINE TIŠINA OB ROJSTVU OTROKA (URADNO 
PREČIŠČENO BESEDILO)  
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je komisija obravnavala predlog 
Pravilnika o enkratni denarni pomoči Občine Tišina ob rojstvu otroka (uradno prečiščeno besedilo). 
Mnenja je, da je predlog Pravilnika o enkratni denarni pomoči Občine Tišina ob rojstvu otroka (uradno 
prečiščeno besedilo) pripravljen skladno z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za potrditev. 
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ŽUPAN je povedal, da  v skladu s tretjim odstavkom 88. člena poslovnika občinskega sveta Uradno 
prečiščeno besedilo določi svet z glasovanjem brez razprave. 
 
V nadaljevanju je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, 
ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 147: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJMA PRAVILNIK O ENKRATNI DENARNI POMOČI OBČINE TIŠINA OB 
ROJSTVU OTROKA (URADNO PREČIŠČENO BESEDILO). 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 8 
 
SEZNANITEV IN OBRAVNAVA POROČIL O DELU V LETU 2015 
 

*     *     *     *     * 
 
POKRAJINSKA IN ŠTUDIJSKA KNJIŽNICA MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podala ga. Jasna HORVAT, direktorica Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Pokrajinske in študijske knjižnice Murska Sobota za leto 2015, nanj nima 
pripomb in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Franc KNAUS in Ernest SERDT. Odgovore na zastavljena vprašanja je podala 
direktorica ga. Jasna HORVAT. 
 

*     *     *     *     * 
 
JAVNI ZAVOD POMURSKE LEKARNE MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podal g. Ivan ZAJC, direktor Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Javnega zavoda Pomurske lekarne Murska Sobota za leto 2015, nanj nima 
pripomb in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
ZDRAVSTVENI DOM MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podal g. Tomaž PAJNHART, predstavnik Zdravstvenega doma Murska Sobota. 
 
Franc KNAUS, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval Poročilo Zdravstvenega doma Murska Sobota za leto 2015, nanj nima pripomb in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in se z njim seznani. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Ivan HORVAT, Tibor CIGUT in Franc KNAUS. Odgovore na zastavljena vprašanja je 
podal predstavnik Zdravstvenega doma Murska Sobota g. Tomaž PAJNHART. 
 

*     *     *     *     * 
 
SAUBERMACHER KOMUNALA D.O.O. MURSKA SOBOTA 
 
Obrazložitev je podal g. Drago DERVARIČ, direktor podjetja Saubermacher Komunala d.o.o. Murska 
Sobota. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil s poročilom Saubermacher Komunala d.o.o. Murska Sobota in od izvajalca 
zahteval, da se pripravijo dodatna pojasnila k poročilu.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Danijel KOLMAN, ki je podal dve vprašanji na kateri je zahteval pisna odgovora in 
Ernest SERDT. Odgovore na zastavljena vprašanja je podal direktor g. Drago DERVARIČ. 
 

*     *     *     *     * 
 
CENTER ZA RAVNANJE Z ODPADKI PUCONCI 
 
Obrazložitev je podala ga. Marina CIGUT, računovodkinja Centra za ravnanje z odpadki Puconci d.o.o. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil s poročilom Centra za ravnanje z odpadki Puconci, nanj nima pripomb in predlaga, 
da ga občinski svet obravnava in se z njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 

MEDOBČINSKA INŠPEKCIJA IN REDARSTVO 
 
Obrazložitev je podal g. Damir JOŠAR, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 

*     *     *     *     * 
 
OSNOVNA ŠOLA TIŠINA 
 
Obrazložitev sta podali ravnateljica OŠ Tišina ga. Sonja ROŠER in računovodkinja ga. Mateja CELEC. 
 
Mateja Celec je v nadaljevanju podala mnenje nadzornega odbora: Nadzorni odbor se je seznanil z letnim 
poročilom poslovanja Osnovne šole Tišina za leto 2015. Ob pregledu letnega poročila poslovanja Osnovne 
šole Tišina za leto 2015 in predložene analize poslovanja OŠ Tišina s strani občinske uprave NO ugotavlja, 
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da ima OŠ Tišina še vedno težave okrog terjatev iz naslova šolske prehrane in plačila staršev za razliko do 
EC v vrtcu. NO pa je tudi mnenja da bodo te terjatve sčasoma vplivale na likvidnostno poslovanje OŠ 
Tišina. NO pa ob tem naproša OŠ Tišina, da naj ob pripravi poročila bolj podrobno poroča glede postopkov 
izterjave ter tudi o vzrokih zaradi katerih se navedene terjatve ne morejo izterjati. NO ob pregledu 
poslovanja OŠ Tišina za leto 2015 ugotavlja da v navedenem obračunskem obdobju ne prihaja do velikih 
odstopanj med načrtovanimi prihodki in odhodki. NO pa ob tem seznanja občinski svet, da bo OŠ Tišina 
seznanil da se naj v bodoče ob pripravi letnih poročil poslovanja pripravljajo bolj podrobni podatki oz. 
obrazložitve, ki bodo namenjeni predvsem ustanovitelju torej lokalni skupnosti. 
 
Župan je podal mnenje odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti in sicer, da je 
odbor obravnaval Poročilo Osnovne šole Tišina za leto 2015, nanj nima pripomb in predlaga občinskemu 
svetu, da ga obravnava in se z njim seznani.  
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Danijel KOLMAN in Ernest SERDT. Odgovore na zastavljena vprašanja je podala 
računovodkinja ga. Mateja Celec. Na postavljena vprašanja ga. ravnateljica Sonja ROŠER ni želela podati 
odgovorov. 
 
Podan je bil naslednji predlog:  
 
Danijel KOLMAN je podal predlog sklepa, da občinski svet svetuje oz. poda mnenje zavodu OŠ Tišina naj se 
opravi revizija OŠ Tišina za zadnja štiri leta.  
 

*     *     *     *     * 
 
UREDNIŠKI ODBOR OBČINE TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 9 
 
LETNO POROČILO O IZVAJANJU JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil z letnim poročilom o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2015. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Ernest SERDT, Tibor CIGUT in Milan KAROLI. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
 
K TOČKI 10 
 
POROČILO O VODOVARSTVENIH PASOVIH V OBČINI TIŠINA 
 



 

 

Stran 9 od 16 

 

Obrazložitev je podal župan. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je odbor seznanil s Poročilom o vodovarstvenih pasovih v občini Tišina in prosil za dopolnitve. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 11 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI OBČINSKIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev je podal Slavko CENER, predsednik Komisije za priznanja in nagrade. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predloge sklepov na glasovanje. Člani občinskega sveta so 
soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 148: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI ZAHVALNA LISTINA VERI DEBELAK, 
PETANJCI 78/B, 9251 TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

Člani občinskega sveta so soglasno ( 13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 149: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI ZAHVALNA LISTINA EMI VEZJAK, 
GRADIŠČE 15, 9251 TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

Člani občinskega sveta so soglasno ( 13 prisotnih, ZA = 13 ) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 150: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEM SKLEP, DA SE PODELI ZAHVALNA LISTINA FRANCU ÜLEN, 
RANKOVCI 12, 9251 TIŠINA.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 12 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI ŠPORTNIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015 
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije Ivan HORVAT. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predloge sklepov na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13 ) sprejeli naslednji  
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S K L E P št. 151: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO PRIZNANJA ZA NAJ ŠPORTNIKA 
OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015: 
1. NAJ ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: 

SIMON ŠPILAK, TROPOVCI, KOLESARSKA 77 
2. NAJ ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA – 2. NAGRADA: 

SAMO ZELKO, PETANJCI 5/B 
3. NAJ ŠPRTNIK OBČINE TIŠINA – 3. NAGRADA: 

TJAN KAZAR, TIŠINA 13 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13 ) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 152: 
 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO PRIZNANJA ZA NAJ ŠPORTNICO 
OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015: 
1. NAJ ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: 

SAŠA MARIJA RATNIK, KRAJNA 15 
2. NAJ ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA – 2. NAGRADA: 

MELISA ŽALIK, VANČA VAS 4 
3. NAJ ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA – 3. NAGRADA: 

NATALIJA PAVLINJEK, TIŠINA 68 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12 ) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 153: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO PRIZNANJA ZA NAJ ŠPORTNO EKIPO 
OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015: 
1. NAJ ŠPORTNA EKIPA OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: 

STERLSKO DRUŠTVO »KOLOMAN FLISAR« TIŠINA, TIŠINA 1 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12 ) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 154: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO PRIZNANJA ZA PERSPEKTIVNEGA 
ŠPORTNIKA OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015: 
1. PERSPEKTIVNI ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA: 

IZTOK REBRICA, GRADIŠČE 15 
2. PERSPEKTIVNI ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA: 

LUKA JABLANOVEC, TROPOVCI, KOLESARSKA 58 
3. PERSPEKTIVNI ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA: 

MARIO GOUBAR, MURSKI ČRNCI 18 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Člani občinskega sveta so soglasno (12 prisotnih, ZA = 12 ) sprejeli naslednji  
 

S K L E P št. 155: 
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OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO PRIZNANJA ZA PERSPEKTIVNO 
ŠPORTNICO OBČINE TIŠINA ZA LETO 2015: 
1. PERSPEKTIVNA ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA: 

NATALIJA GJERGJEK, GRADIŠČE 50 
2. PERSPEKTIVNA ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA: 

MARINA GOUBAR, MURSKI ČRNCI 18 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 13 
 
PREDLOG SKLEPA V ZVEZI Z NOVELO ZAKONA O DAVČNEM POTRJEVANJU RAČUNOV 
 
Obrazložitev je podal predlagatelj sklepa g. Ivan HORVAT. 
 
ŽUPAN je podal mnenje k predlaganemu sklepu in sicer, da se naj podpre predlog novele Zakona o 
davčnem potrjevanju računov, ki prostovoljna gasilska društva, društva ki ne presegajo 10.000 € letnega 
dohodka in kmetije pri opravljanju dopolnilne dejavnosti do 15.000 € letnega dohodka, izključuje iz kroga 
zavezancev za izvajanje postopka potrjevanja računov obenem pa ukinja sankcioniranje državljanov za ne 
zadržanje računa. Župan se s predlaganim sklepom strinja in predlaga občinskemu svetu, da ga sprejme. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Milan KAROLI, Ernest SERDT, Ivan HORVAT, Viktor OBAL in Danijel KOLMAN. 
 
Podani niso bili nobeni predlogi. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno ( 14 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 156: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP V ZVEZI Z NOVELO ZAKONA O DAVČNEM POTRJEVANJU 
RAČUNOV. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 14 
 
STALIŠČA OBČINSKEGA SVETA DO PRIPOMB V ČASU JAVNE RAZGRNITVE NA SPREMEMBE IN DOPOLNITVE 
OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA OBČINE TIŠINA 
 
Uvodoma je župan povedal, da se bo o vsaki pripombi glasovalo posebej.  
 
V nadaljevanju je direktorica občinske uprave ga. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ predstavila vsako pripombo. 
 
Stališča k pripombam: 
 
1.   pripomba: ga. Marija Prelec, g. Šarčevič Milenko in ga. Kumin Milena, so podali izjavo, da se ne 

strinjajo s širitvijo pokopališča Murski Črnci na njihovo parcelo, ki je ob pokopališču (pobuda št. 47). 
Stališče Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami: 
Pobuda 47 glede razširitve pokopališča v Murskih Črncih se naj upošteva in se sprejme s 
Spremembami in dopolnitvami Občinskega prostorskega načrta. 
 

Župan je povabil prisotne k razpravi. 
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V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. Podan ni bil noben predlog. 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 157: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE POBUDA 47 GLEDE RAZŠIRITVE POKOPALIŠČA V 
MURSKIH ČRNCIH NAJ UPOŠTEVA IN SE SPREJME S SPREMEMBAMI IN DOPOLNITVAMI OBČINSKEGA 
PROSTORSKEGA NAČRTA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
2. pripomba: g. Krančič Štefan je podal izjavo, da se ne strinja s pobudo št. 48, ki predstavlja širitev preko 

pokopališča v Borejcih, hkrati predlaga sklic sestanka odbora vaške skupnosti in župana z namenom 
dogovora in pregleda večih možnosti ureditve parkirišča. 
Stališče Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami: 
Pobuda 48 glede razširitve preko pokopališča v Borejcih se naj umakne, tako kot je bilo dogovorjeno 
na sestanku v Borejcih in se s Spremembami in dopolnitvami Občinskega prostorskega načrta ne 
sprejme. 
 

Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 158: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE POBUDA 48 GLEDE RAZŠIRITVE PARKIRIŠČA 
PREKO POKOPALIŠČA V BOREJCIH NAJ UMAKNE, TAKO KOT JE BILO DOGOVORJENO NA SESTANKU V 
BOREJCIH IN SE S SPREMEMBAMI IN DOPOLNITVAMI OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA NE 
SPREJME. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
3.   pripomba: S strani večih občanov so bile podane pobude za dovolitev gradnje stanovanjskih hiš z 

ravnimi strehami in štirikapnicami. Na to temo je tudi odbor za prostorsko planiranje in gospodarjenje 
z nepremičninami pri občinskem svetu Občine Tišina sprejel naslednji sklep: »Od izdelovalca 
sprememb in dopolnitev Občinskega prostorskega načrta Občine Tišina, ZEU Družbe za načrtovanje in 
inženiring se zahteva, da v enotah urejanja SK – površine podeželskega naselja dovoli poleg vseh 
navedenih še gradnja štirikapnic, v enotah urejanja SS – stanovanjske površine pa poleg vseh 
navedenih še ravne strehe.« 
Stališče Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami: 
Umikamo sklep sprejet na 8. seji odbora in predlagamo, da se sprejmejo pripravljene spremembe in 
dopolnitve Občinskega prostorskega akta v pripravljeni in usklajeni obliki. Takoj po sprejetju 
Sprememb in dopolnitev Občinskega prostorskega načrta pa se pristopi k ponovnim spremembam in 
dopolnitvam le tega, vendar le Odlok in to predvsem v delu v delu, ki določa arhitekturo in 
umeščenost objektov v prostor.  

 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Danijel Kolman in Tibor Cigut. Podan ni bil noben predlog. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 159: 
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OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE SPREJMEJO PRIPRAVLJENE SPREMEMBE IN 
DOPOLNITVE OBČINSKEGA PROSTORSKEGA AKTA V PRIPRAVLJENI IN USKLAJENI OBLIKI. TAKOJ PO 
SPREJETJU SPREMEMB IN DOPOLNITEV OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA PA SE PRISTOPI K 
PONOVNIM SPREMEMBAM IN DOPOLNITVAM LE TEGA, VENDAR LE ODLOK IN TO PREDVSEM V DELU V 
DELU, KI DOLOČA ARHITEKTURO IN UMEŠČENOST OBJEKTOV V PROSTOR.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
4. pripomba: Ščap Marta, Petanjci 6a, lastnica zemljišča parc. št. 425/4 k.o. Petanjci, želi da navedeno 

zemljišče ne bi bilo stavbno zemljišče, ker ni primerno za gradnjo, spremeni naj se vsaj v ZD – druge 
urejene zelene površine. 
Stališče Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami: 
Pripomba je utemeljena, parcelni številki 425/4 in 425/3 obe k.o. Petanjci naj se spremenita v ZD – 
druge urejene zelene površine. 

 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 160: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA JE PRIPOMBA UTEMELJENA, PARCELNI ŠTEVILKI 

425/4 IN 425/3 OBE K.O. PETANJCI NAJ SE SPREMENITA V ZD – DRUGE UREJENE ZELENE POVRŠINE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
5. pripomba: Bahun Robert, Gradišče 3 zahteva, da se zemljišče parc. št. 372 k.o. Tropovci oziroma 

pobuda 35 upošteva in zemljišče postane stavbno, tako kot je bilo pred zadnjo spremembo 
prostorskega akta, saj tu še vedno stojita hiša in hlev, s hišno številko Kolesarska 110. 
Stališče Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami: 
Strinjamo se s podanim mnenjem, pobuda ostane vključen v Spremembe in dopolnitve Občinskega 
prostorskega načrta. 

 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 161: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE STRINJAMO S PODANIM MNENJEM, POBUDA 
OSTANE VKLJUČEN V SPREMEMBE IN DOPOLNITVE OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
6. pripomba:  Grah Dejan, Petanjci 10 predlaga izbris zelenega pasa na parc. št. 434/2 k.o. Petanjci, del 

te parcele želi odkupiti in na njej graditi. 
Stališče Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami: 
Strinjamo se s podanim mnenjem, celotno zemljišče parc. št. 434/2 naj se označi kot SK – površine 
podeželskega naselja. 
 

Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 162: 
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OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE STRINJAMO S PODANIM PREDLOGOM, 
CELOTNO ZEMLJIŠČE PARC. ŠT. 434/2 NAJ SE OZNAČI KOT SK – POVRŠINE PODEŽELSKEGA NASELJA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
7. pripomba: Poredoš Branko, Gradišče 70 želi, da se zemljišči parc. št. 1465/4 in 1465/5 izvzameta iz 

območja stavbnih zemljišč, zemljišči parc. št. 1410 in 1409 pa se naj vključita v območje stavbnih 
zemljišč. 
Stališče Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami: 
Strinjamo se s podanim mnenjem, novih pobud ni možno vključevati v Spremembe in dopolnitve 
Občinskega prostorskega načrta. 
 

Župan je povabil prisotne k razpravi. 
 

Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 

S K L E P št. 163: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA NOVIH POBUD NI MOŽNO VKLJUČEVATI V 
SPREMEMBE IN DOPOLNITVE OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA, SAJ BI LE TO POMENILO VRNITEV 
CELOTNEGA POSTOPKA NA ZAČETEK, ZATO SE POBUDA NE UPOŠTEVA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
8. pripomba: Jug Jože, stanujoč M. Sobota, Lendavska 37c, kot lastnik gozda v Gederovcih nova parc. št. 

618 (stara parc. št. 79) v k.o. Gederovci ob državni cesti za Avstrijo, sem proti spremembi 
namembnosti gozdnega zemljišča v nezazidano stavbno zemljišče. Zahtevam da v naprej ostane kot 
gozdno zemljišče kot je nova parc. št. 581 v k.o. Gederovci (stara parc. št. 79). 
Stališče Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami: 
Strinjamo se s podanim mnenjem, s Spremembami in dopolnitvami Občinskega prostorskega načrta 
se navedeno zemljišče ne spreminja.« 

 
Župan je povabil prisotne k razpravi. 

 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 

 
S K L E P št. 164: 

 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE O POBUDI NE ODLOČA, SAJ SE NAVEDENO 
ZEMLJIŠČE S SEDANJIMI SPREMEMBAMI IN DOPOLNITVAMI OBČINSKEGA PROSTORSKEGA NAČRTA NE 
SPREMINJA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 15 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Bathanijev dvorec: Podpisali smo pogodbo za izvedbo parkirišča pri Bathanyevem dvorcu. Izvajalec del 

je Pomgrad Cestno podjetje d.d. iz Lipovec. Rok izvedbe do sredine julija 2016. 
- Koncesije v zdravstvu: V četrtek, 19.5.2016 smo opravili še obisk na Zdravniški zbornici, kjer smo se 

pozanimali kako naprej glede podeljevanja koncesij v zdravstvu, obljubili so nam strokovno pomoč, 
hkrati pa nas opozorili, da sami zadeve ne bomo mogli urediti, saj tako Zavod za zdravstveno 
zavarovanje Slovenije, kot Ministrstvo za zdravje zavračate podelitev koncesij zasebnikom in gresta 
mimo vse veljavne zakonodaje. 
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- Rekonstrukcija ceste Krajna I. faza: Objavljen razpis za izbor izvajalca,  v kratkem pričakujemo podpis 
pogodbe. Začetek del v sredini junija 2016.  

- Javni razpisi:  

 za sofinanciranje letnega programa ljubiteljske kulturne dejavnosti v občini Tišina za leto 
2016, izdani vsi sklepi, podpisane vse pogodbe, izvršena prva plačila vsem prosilcem po 
pogodbah,  

 za sofinanciranje letnega programa športa v občini Tišina za leto 2016, izdani vsi sklepi, 
podpisane vse pogodbe, izvršena že delna prva plačila (tistim prosilcem, ki so vrnili podpisane 
pogodbe),  

 za sofinanciranje programov turistične dejavnosti v občini Tišina za leto 2016, izdani vsi 
sklepi, podpisane vse pogodbe, izvršena že delna prva plačila (tistim prosilcem, ki so vrnili 
podpisane pogodbe),  

 dodelitev proračunskih sredstev občine Tišina društvom, organizacijam ter posameznikom, 
katerih delovanje in aktivnosti niso opredeljene v ostalih razpisih občine Tišina; izdani vsi 
sklepi, teče pritožbeni rok, sledi podpis pogodbe, ter vsi ostali  postopki.  

- Uvedba davčnih blagajn: Občinska uprava je 30.03.2016 organizirala sestanek za vse predstavnike 
društev v občini Tišina na katerem je predstavnike seznanila z možnostjo sofinanciranja programske 
opreme, ki je potrebna za davčno potrjevanje računov. Sestanka se je udeležilo nekaj predstavnikov 
društev,  na katerem jim je bila  ponudila možnost sofinanciranja  ¼ za posamezno programsko 
opremo (nekje 50 € na društvo). Društvom je bila ponujena možnost, da do 1. maja 2016 sporočijo 
svojo odločitev, vendar se nobeno društvo ni odločilo za ponujeno možnost. 

- Zadeve na področju okolja, vzdrževanja zelenic, prometa:  

 pokrpali smo udarne jame na občinskih asfaltiranih cestah; 

 bili smo uspešni na novem javnem povabilu za javna dela in sedaj imamo možnost za 
vključitev še enega kandidata za javna dela; 

 na našo pobudo je cestno podjetje uredilo prehod za pešce pri cerkvi na Tišini; 

 ta ali naslednji teden pričnemo z deli za komunalno ureditev 50 m ceste v Murskih Črncih; 

 pripravljamo prostor in pogoje za ureditev Zbirnega centra pri čistilni napravi v Petanjci; 

 v začetku junija se bo izvedel prvi poizkus da se na pokopališču Tropovci uvede ločevanje 
odpadkov. 

- Pomurski vodovod: Še vedno nismo dosegli soglasja glede Elaborata o ceni vode zaradi nasprotovanj 
MOMS in občine Beltinci. V nekaterih medijih je bilo zapisano in razlagano,  kot da se samo nekdo bori 
za čim nižjo ceno vode in omrežnine, kar ni res. Vse občine zasledujemo ta cilj.  A žal MOMS želi deliti 
omrežnino drugače kot je bilo dogovorjeno in potrjeno na vseh 12 občinskih svetih ter podpisano s 
strani vseh 12 županov. Predvsem pa gre za razhajanje, da bi podjetja in obrtniki znotraj 12 občin 
plačevali različno višino omrežnine. Najcenejša bi bila v MOMS, v nekaterih občinah bi pa dosegle tudi 
do 5-krat razliko napram podjetjem iz MOMS. Ker se omrežnina lahko subvencionira samo 
prebivalstvu, gospodarstvu pa ne. 

- Dogovor regij - Razpisi iz Kohezije: Še vedno nimamo nobenih informacij glede poteka in odločitve 
Vlade RS o sredstvih za razvoj regij. Kot je bilo decembra 2015 rečeno bi morali dobiti odgovore do 15. 
jan 2016. Žal jih še vedno ni. Država ne ve kako bi zadevo speljal, ko so zadevo po domače zavozili. Ker 
ni regijskih kvot ne vedo kako zadevo zapeljati. Zato se bo pripravil Rebalans 2016, kjer se bodo 
projekti iz Razvoja regij prestavili v letu 2017, ker ni realnih osnov za njihovo realizacijo.  

- Večnamenska dvorana: v četrtek, 19.5.2016 smo opravili obisk na Ministrstvu za izobraževanje, 
znanost in šport, in sicer pri dr. Boru Štrumbelj, generalnem direktorju, z namenom predstavitve 
našega projekta večnamenske športne dvorane pri OŠ Tišina in pridobitve informacij o možnosti 
sofinanciranja projekta. Bili so presenečeni, saj smo bili prvi, ki smo prišli z pripravljenim projektom in 
gradbenim dovoljenjem. Dobili smo nekaj namigov, kako poskusiti pridobiti sredstva, v primeru 
kakršnih koli možnosti pa nas bodo o tem obvestili tudi z njihove strani. Žal pa kot vemo še letos ne bo 
nobenih razpisov za športno infrastrukturo. 

 
V nadaljevanju je župan predal besedo ga. Aleksandri KAROLI. 



 

 

Stran 16 od 16 

 

Aleksandra KAROLI je povedala, da se v tem času Odbor vaških skupnosti ni sestal in zastavila vprašanje 
kdaj se bo pri gramoznici na Krajni uredil poškodovani križ (Beli križ). Odgovor je podal župan, ga. Karoli je 
bila z odgovorom zadovoljna.  
 
 
K TOČKI 16 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na zastavljeno vprašanje predsednice odbora vaških skupnosti ga. Aleksandre KAROLI glede 
planiranih sredstev za osvetlitev parkirišča pri pokopališču na Petanjcih.  
 
Aleksandra KAROLI je povedala, da predsednik vaške skupnosti Petanjci Franc Kovač ni zadovoljen z 
odgovorom in bo sam podal pisno vprašanje.  
 

*     *     *     *     * 
 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednje vprašanje: Zakaj je Občina Tišina odstranila zabojnike za odvoz 
različnih odpadkov (steklo, papir, plastika) z zbirnega mesta na Dolnjih Petanjcih pri kapelici. 
 
ŽUPAN je povedal, da bo podan pisni odgovor. 
 
 
 
 
15. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 22.00 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Andreja RIBAŠ                               Franc HORVAT 


